
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2022-06-13 

 

 

Närvarande: Anders H, Jesper W, Linda M, Jimmy H, Joakim J, Ingela H-N, Mattias G, Peter M 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J 

 

§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 

§4 Status skatesektionen 

Kim Oliv håller på att ta fram offerter för hårdgörande av ytan samt själva ”skateplanen”. 
Anders stämmer av med honom. För att kunna söka pengar från RF måste skatesektionen vara 
registrerad hos Skateförbundet. Dessutom undersöks om ”Ett Kalmar för alla” kan bidra med 
pengar.  

 

§5 Ironman 2022 

Ny bansträckning för cyklisterna medför att det tar längre tid innan cyklisterna kommer till 
Läckeby vilket medfört att depån i Rockneby tagits bort. Istället ska Rockneby ansvara för 
trafikvakter och domare längs en sträcka av den nya cykelbanan. Om det blir svårt för 
Rockneby att få ihop folk till detta ska vi försöka täcka upp och eventuellt kan Rockneby hjälpa 
till i depån i Läckeby. Om vi får ihop tillräckligt med folk har vi även en kiosk i anslutning till 
depån. Varje lag ska få fram 5 personer (vuxna) som kan hjälpa till. Alla som ska jobba på 
Ironman ska genomgå trafikvaktsutbildningen (ca 30 minuter, online). 

 

§6 Matchställ 

FP13/14 saknar shorts och strumpor. Ingela och Mattias skickar underlag till Anders som 
beställer. 

 

§7 Medicinväska 

Ingela tar fram en ”rekommenderad” innehållsförteckning, därefter ordnar vi ett lager i 
källaren som förses med lås, där varje lag kan fylla på sin medicinväska vid behov. 

 

§8 Bollar 

Det saknas bollar i storlek 3 – vi kompletterar med 20 st nya. 

 



§9 Plan 18/6 

5-mot-5 planen kritas upp med nya linjer, endast ytterkant och mittlinje ej målområde. Jesper 
kontaktar Stefan Runcrantz på Kalmar kommun. 

 

§10 Matchur 

Matchuret har kommit till Kalmar, en ställning håller på att byggas på kommunens 
skyltverkstad. 

 

§11 Övrigt 

Inga övriga frågor. 

 

Nästa möte: 4 juli kl 18:30 


